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Do: Burmistrz 

Miasta i Gminy Kórnik 

       Plac Niepodległości 1, 

       62-035 Kórnik 

 

INTERPELACJA 

 

Dotyczy: Kolejna karetka typu P w Gminie Kórnik 

 

Szanowny Panie Burmistrzu, 

Z informacji przekazanych przez Pana Burmistrza Sebastiana Wlazłego w dniu 6 marca br. 

wynika, że złożył Pan na ręce Wojewody Wielkopolskiego, Pani Agaty Sobczyk, wniosek w 

imieniu mieszkańców i Samorządu Kórnickiego o zakup karetki ratunkowej typu P oraz 

skierowanie jej wraz z zespołem ratownictwa medycznego do naszego regionu. Samorząd 

Kórnicki zadeklarował przygotowanie miejsca do stacjonowania karetki oraz zaplecza dla 

zespołu ratownictwa medycznego. 

W związku z powyższym, chciałbym zapytać: 

• Czy podczas ostatniego spotkania z Panią Wojewodą temat przydzielenia karetki 

ratunkowej został ponownie poruszony? Na jakim etapie znajduje się obecnie ten 

proces? 

• Wstępnie karetka miała stacjonować w nowym komisariacie w Szczytnikach. Czy w 

związku z długotrwałym procesem budowy tego obiektu rozważano możliwość 

przyspieszenia stacjonowania karetki w innym miejscu, na przykład w jednej z 

jednostek OSP, takich jak OSP Kamionki, OSP Szczytniki czy OSP Robakowo? 

 

Proszę o szczegółową odpowiedź na powyższe pytania, uwzględniając ewentualne 

możliwości przyspieszenia procesu przydzielenia karetki oraz organizacji miejsca jej 

stacjonowania, aby jak najszybciej zapewnić mieszkańcom dodatkowe wsparcie medyczne. 

 

Z poważaniem 

Radny Sebastian Stein 


